

MINUTES OF PROCEEDINGS

TUESDAY, JANUARY 20, 1987

(4)

[Text]

The Legislative Committee on Bill C-22, An Act to amend the Patent Act and to provide for certain matters in relation thereto met at 11:12 o'clock a.m. this day, the Chairman, Arnold Malone, presiding.

Members of the Committee present: Gabrielle Bertrand, Dave Dingwall, Robert Horner, Bill Kempling, David Orlikow, Monique Tardif, Brian White.

Other Members present: Howard McCurdy, Bill Attewell, William G. Lesick.

In attendance: From the Library of Parliament: Margaret Smith, Marion G. Wrobel, Researchers.

Witnesses: From the Canadian Drug Manufacturers Association: Luciano Calenti, Chairman; Leslie Dan, Director; Bernard Sherman.

The Committee resumed consideration of its Order of Reference dated Monday, December 8, 1986. (See *Minutes of Proceedings dated Thursday, December 11, 1986, Issue No. 1*).

The Chairman presented the Report of the Sub-committee on Agenda and Procedure which is as follows:

Your Sub-Committee met yesterday, Monday, January 19, 1987 and agreed:

1. That the categories enunciated in the earlier Report be reconfirmed.
2. That the date January 15 for receipt of submissions was not an absolute date but was a date which interested persons/organizations were encouraged to attain so as to allow the Committee to better formulate its future business. That interested persons/organizations may submit briefs at any time while the Bill is in Committee.
3. That all submissions received be distributed to Committee members in the language in which they are received but that translations are to follow as quickly as possible.
4. That the Legislative Committee meet at 3:30 o'clock p.m. on Wednesday, January 21, 1987 for the purpose of planning its future meetings.

On motion of Bill Kempling, the Report of the Sub-Committee on Agenda and Procedure was concurred in.

The representatives from the Canadian Drug Manufacturers Association made a presentation and answered questions.

At 1:05 o'clock p.m., the Committee adjourned until later this day.

PROCÈS-VERBAUX

LE MARDI 20 JANVIER 1987

(4)

[Traduction]

Le Comité législatif sur le projet de loi C-22, Loi modifiant la Loi sur les brevets et prévoyant certaines dispositions connexes, se réunit, aujourd'hui à 11 h 12, sous la présidence d'Arnold Malone, (président).

Membres du Comité présents: Gabrielle Bertrand, Dave Dingwall, Robert Horner, Bill Kempling, David Orlikow, Monique Tardif, Brian White.

Autres députés présents: Howard McCurdy, Bill Attewell, William G. Lesick.

Aussi présents: De la Bibliothèque du Parlement: Margaret Smith, Marion G. Wrobel, chargés de recherche.

Témoins: De l'Association canadienne des fabricants de produits pharmaceutiques: Luciano Calenti, président; Leslie Dan, directeur; Bernard Sherman.

Le Comité reprend l'étude de son ordre de renvoi du lundi 8 décembre 1986. (Voir *Procès-verbaux du jeudi 11 décembre 1986, fascicule n° 1*).

Le président présente le rapport du Sous-comité du programme et de la procédure libellé en ces termes:

Votre Sous-comité s'est réuni hier, le lundi 19 janvier 1987, et a convenu de ce qui suit:

1. Que les catégories mentionnées dans le rapport précédent soient confirmées.
2. Que le 15 janvier, date fixée pour la présentation des documents, n'était pas inconditionnelle, mais qu'il s'agissait plutôt d'encourager les personnes et les organisations intéressées à chercher à s'en tenir à cette date pour permettre au Comité de mieux formuler ses futurs travaux. Que les personnes et les organisations intéressées peuvent soumettre leurs documents n'importe quand où le projet de loi est étudié en comité.
3. Que tous les documents reçus soient distribués aux membres du Comité dans la langue originale, mais qu'une traduction leur soit procurée dans les plus brefs délais.
4. Que le Comité législatif se réunisse le mercredi 21 janvier 1987, à 15 h 30, pour planifier ses futures réunions.

Sur motion de Bill Kempling, le rapport du Sous-comité du programme et de la procédure est adopté.

Les représentants de l'Association canadienne des fabricants de produits pharmaceutiques font un exposé et répondent aux questions.

À 13 h 05, le Comité interrompt les travaux pour les reprendre plus tard dans la journée.